

GFRK styrelsemöte 2022-03-08 (reviderad)



Närvarande:

Namn	
Amanda Forsman (Ordförande)	x
Lilian Hultin	x
Mariana Olsson	x
Johanna Rickardsson	x
Pontus Larsson	x
Fredrik Goetzinger	x
Linda Edel	x
Tilde Isaksson (US)	x
Natalie Johansson (VC)	x

Sekreterare: Johanna Rickardsson

Justerare: Mariana Olsson

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana Olsson.

3. Agenda och föregående möte

Godkännande av agenda

Anteckningarna från 2022-02-15 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

Information från Tilde

Ponnyridning

US anordnade en ponnyridning lördag 5/8 i syftet att samla in pengar till Ukraina. Tilde berättar också om dagen som varit bra och att pengarna från ponnyridningen skickades till UNHCR.

Mål

Ett mål är att synliggöra US mera. De har även som mål att jobba ihop pengar för att köpa egna US-jackor.

Årsplanering

US Årsplanering kommer att publiceras på Instagram och Facebook. Vi pratar även om att sätta upp dokumentet i stallet som kan bifogas det reviderade protokollet eller på US egen tavla.

Genom att vi egentligen inte vill ha tavlorna i mittengången är förslaget att flytta US tavla till ingången på lektionssidan. Natalie och Tilde tittar på det.

Konferens

Det är planerat att fyra nya US-medlemmar ska gå på en Ungdomskonferens i april som anordnas av Gävleborgs ridsportförbund.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

Information från ridskolechef (Natalie)

Personalen har lagt ut information på Facebook att det finns platser lediga i några ridgrupper.

Ridskolan har genomfört flera extra aktiviteter på sportlovet.

Det ska planeras in för att sladda utebanan.

6. Anläggning

Försäkringar

Möte med Folksam försäkringar den 7/3. Syftet är att se över vilka försäkringar som täcker vilka personer och vid vilka tillfällen så vi inte missar någonting. Ridskolechef Natalie och Amanda från styrelsen deltog på mötet.

Dyngstacken

Dyngstacken hinner bli full innan tömning. Ridskolechef Natalie ska ta reda på om det går att få ett tydligare schema över tömningen av dyngstacken.

Vatten till hagarna

Som de är nu skjutsar vi ut dunkar med vatten till ridskolehagarna med traktorn. Vi diskuterar möjligheterna att låna grävare för att gräva ner en slang. Natalie ska kontakta Nybloms Rör angående att ha en värmeslinga i slangen, hur långt under marken slangen behöver vara och ta in prisuppgifter. Vi ska även försöka ta reda på var den gamla slangen går idag.

Få in en kostnadsuppskattning och prisplan på renoveringen

Vi försöker få in en offert på innertaket i stallet. Lilian kontaktar RN Bygg igen imorgon (9/3) angående kostnadsförslag. Vi har hittills frågat 4 firmor som har tackat nej till arbetet. Vi behöver även veta om vi kan planera in jobbet när hästarna släpps ut på bete.

7. Ekonomi

Information från kassör

Inga bidrag är utbetalade ännu förutom för snöröjningen.

Vi kommer se över bindningstiden med Gävle Energi och om vi behöver agera utifrån elpriserna.

Vi ser en risk för att priser har ökat och/eller kommer att öka på bland annat drivmedel, hö, spån, spannmål, strö. Vi följer detta noggrant för att kunna sätta in eventuella ekonomiska insatser vid behov.

8. Inackordering

-

9. Sponsring

-

10. Styrelsen

Roller i styrelsen, se tidigare lista

Dataskyddssamordnare: Fredrik

Belastningsregistersamordnare: Amanda

Säkerhetssamordnare: Pontus

Personalsamordnare: Lilian

Sponsring, hanteras vid behov: Pontus frågar medlem

Ansvarsområden ny styrelse - fastställ ansvarstablå

Redan fastställd 2021-12-21 och vi kan fortsätta använda denna version.

Redigera roller i Idrottonline

Behöver ej redigeras.

Anmäl deltagande till Distriktets årsmöte den 27 mars

Amanda och en till från styrelsen kommer delta. Digitalt möte med anmälan senast 23/3.

Fortsatt stöd utifrån och planera uppföljning tillsammans med Lotta Hillbom

Inga förberedelser krävs. Samling kl 9 i Teknikparken på lördag 12/3.

11. Tävling

-

12. Personal

Pär har nytt schema och är ledig lördagar, söndagar och måndagar.

13. Övrigt

Byta ut hemsidan före 2023

Fredrik och Johanna i styrelsen kommer att titta vidare på det.

14. Nästa möte

Nästa möte 5 april, 3 maj, 7 juni. Tid kl 18.30.

AU-möte, kommer bokas in.

15. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.